
 

GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 
  
     
 
Datum: 20-09-2021 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer M.J.H. Jongeneel (fractie: Slydregt.NU) 
 
 
Onderwerp:  Sing-In op Dr. Langeveldplein, op 19 september jl. 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 kalenderdagen 
schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 
* Aangeven wat van toepassing is. 
 
Vraag 1: Op welke gronden is deze vergunning afgegeven? 
Vraag 2: In welke mate verschilt de afgegeven vergunning van de door 
Slydregt.NU aangevraagde vergunning voor een BBQ op 5 mei 2019 
(zondag)? 
Vraag 3: Deze aanvraag heeft op de gemeentepagina gestaan. Waarom is 
daar niet de reden vermeld voor deze uitzondering?? 
Vraag 4: Zo ja, hoeveel bezwaren zijn er dan binnen gekomen op deze 
aanvraag? 
Vraag 5: Is deze activiteit niet (meer) in strijd met de APV? 
Vraag 6: Begrijpt Slydregt.NU het goed dat evenementen in het algemeen 
op zondag voortaan zullen worden toegestaan? Hier is toch immers sprake 
van een precedent? Zo neen, waarom is er dan in casu een vergunning 
afgegeven en aan welke criteria moet een niet-kerkelijke organisatie 
voldoen om beneden de A15 (centrum van het dorp) evenementen te 
mogen organiseren op zondag?. 
Vraag 7: Wordt hier niet de schijn gewekt dat er met twee maten wordt 
gemeten. Zo nee, waarom vindt u niet dat er met 2 maten wordt 
gemeten? 
Vraag 8: Zijn er afspraken zijn gemaakt met de Hervormde Gemeente 



Sliedrecht? Zo ja, welke afspraken en waarom? 
Vraag 9: Deelt u de mening van Slydregt.NU dat het huidige 
evenementenbeleid hoognodig aan de huidige tijd moet worden 
aangepast zodat in heel Sliedrecht op zondag evenementen georganiseerd 
kunnen worden? Zo nee, waarom niet? 
Vraag 10:Het is u bekend dat er op dit moment i.v.m. de corona 
maatregelen geen evenementen georganiseerd mogen worden? Waarom 
is het terrein dan niet volgens de corona maatregelen rondom in de 
hekken gezet en toegangscontrole uitgevoerd d.m.v. de coronacheck app?  
Vraag 11: Heeft u de gevolgen met betrekking tot de beeldvorming van 
horecaondernemers die al 1.5 jaar niks mogen afgewogen?  
Vraag 12: Is er controle uitgevoerd op het naleven van de coronaregels 
zoals 1.5 meter afstand? Als er geen controle is geweest, waarom dan 
niet? Op de foto's in de media is duidelijk te zien dat de 1.5 meter niet 
nageleefd werd. Overweegt u niet  in te grijpen in de nog plaats te vinden 
activiteiten? 
 
Indien nodig 
Toelichting: Zoals u waarschijnlijk weet, heeft Slydregt.NU in 2019 een 
vergunning aangevraagd om een BBQ te organiseren op zondag 5 mei 
2019 tussen de kerkdiensten in op het Dr. Langeveldplein. Vervolgens zijn 
we gebeld door een medewerker van vergunningen met de mededeling 
dat de vergunningaanvraag afgekeurd ging worden, omdat er geen 
evenement op zondag wordt toegestaan door de APV in het centrum van 
Sliedrecht. Zeker niet met een band of muziek! We mochten boven de A15 
een plekje zoeken hiervoor. Omdat wij het belachelijk vinden dat onze 
bevrijding gevierd moest worden op een industrieterrein, terwijl praktisch 
heel Nederland het gewoon op zondag viert. Hebben we besloten de 
vergunning in te trekken.  
 
Echter heeft gisteren tot onze verbazing Sing-In van de Hervormde 
Gemeente Sliedrecht plaatsgevonden met een muziekband erbij. Daarom 
hebben wij de volgende vragen voor het college. 
 
 
Ondertekening en naam raadslid, 
Mark Jongeneel  
 
 
 


